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Szanowna Pani Ambasador, 
  
z zainteresowaniem i nie bez emocji przyjęliśmy wiadomość o mianowaniu mieszkańca naszego miasta, przedsiębiorcy Pana 
Bogdana Pietrzaka z Katowic, Konsulem Honorowym Gruzji, którą jako pierwszy podał do publicznej wiadomości 19 maja br. 
Prezydent Katowic Pan Marcin Krupa. Z informacji prezydenta na jego portalu wynika, że gorąco wspiera kandydaturę 
przedsiębiorcy. Zgadzamy się z opinią, że ustanowienie konsula honorowego to szansa dla regionu, tym większa im większym 
szacunkiem i zaufaniem jego mieszkańców konsul się cieszy. 
 
Dlatego zwracamy się do Pani Ambasador z listem otwartym i z gorącą prośbą, aby spróbowała przekonać  Konsula 
Honorowego Gruzji do odstąpienia od planów budowy stosunkowo niewielkiego osiedla mieszkaniowego (96 mieszkań)  
w Katowicach na Burowcu, która zablokowałaby możliwość zrealizowania w przyszłości międzymiastowej rowerostrady 
Katowice-Sosnowiec oraz aby przekonała go do odsprzedaży (na warunkach rynkowych) posiadanej tam działki na cele 
publiczne. Rowerostrada Katowice-Sosnowiec jest bardzo ważnym przedsięwzięciem dla całego makroregionu,  w którym 
Konsul Gruzji będzie pełnił swoją funkcje – niestety, na naszą prośbę skierowaną do niego 9 stycznia br. bezpośrednio, którą 
tu wraz z tłumaczeniem na język gruziński tu załączamy, przedsiębiorca nigdy nie odpowiedział. 
 
Według powszechnej opinii urbanistów (https://www.zielony-burowiec.pl/opinie-urbanistyczne.html), realizacja osiedla na 
terenach po nieczynnej linii kolejowej, jakie zaplanował obecny Konsul Gruzji, byłaby bardzo szkodliwa dla zrównoważonego 
rozwoju naszego miasta i praktycznie zablokowałaby realizację rowerostrady w tym miejscu. Związana z tym kampania 
społeczna jest bardzo głośna w naszym regionie, trwa od roku, ukazało się już kilkadziesiąt publikacji, ale ostatnio wydarzenia 
wydają się zmierzać w złym dla mieszkańców kierunku. W wyniku bezprecedensowej, w opinii wielu dziennikarzy i 
mieszkańców, interwencji Prezydenta Miasta i jego ugrupowania, Rada Miasta Katowice wydała 9 maja br.,  
na sesji nadzwyczajnej, zgodę na to osiedle (https://www.zielony-burowiec.pl/glosowanie-rady-miasta.html). Dość powiedzieć, 
że zgodę udało się przegłosować dopiero na 3-ciej z kolei sesji Rady Miasta Katowice w tej sprawie, zwołanej podczas 
nieobecności w kraju dwóch radnych opozycyjnych i po zmianie stanowiska przez jednego radnego niezależnego.  
A wcześniej, przy wspieraniu planów przedsiębiorcy, sięgano po tak przykre metody jak np. publiczne odczytanie na sesji przed 
głosowaniem radnych listu wiceprezydenta miasta zapowiadającego złożenie doniesienia do prokuratury związanego z 
protestami mieszkańców przeciw inwestycji przedsiębiorcy.  
 
Co bardzo ważne, w kwietniu br. przedsiębiorcy, a obecnie Konsulowi Honorowemu Gruzji w Katowicach, propozycję 
odkupienia tej ważnej dla aglomeracji działki po nieczynnej linii kolejowej złożyła Górnośląsko-Zagłębiowska Metropolia, 
regionalna instytucja publiczna odpowiedzialna za budowę rowerostrad w aglomeracji. Niestety wtedy przedsiębiorca 
odmówił odsprzedaży terenu na cele publiczne. 
 
Być może teraz,  gdy przedsiębiorca przyjął funkcję publiczną i swoim postępowaniem kształtuje już nie tylko wizerunek 
swojego własnego przedsiębiorstwa, ale także wizerunek kraju, który reprezentuje, interes społeczny mieszkańców regionu 
zostanie postawiony wyżej niż bieżący projekt biznesowy, jeden z wielu jakie prowadzi. Chodzi o dobrowolną odsprzedaż 
terenu kolejowego Skarbu Państwa na warunkach rynkowych, z korzystną ceną ustalaną w drodze negocjacji oraz o dobro 
właśnie tego regionu, w którym funkcję konsula honorowego sprawuje. 
 
Niewykluczone, że wsparcie Pani Ambasador jest ostatnią nadzieją mieszkańców na odblokowanie wielkiego projektu 
rowerostrady Katowice-Sosnowiec, więc za chociażby próbę pomocy z góry dziękujemy i dołączamy wyrazy szacunku. 
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პატივცემულო ქალბატონო ელჩო, 
  
დიდი ინტერესით და დადებითი ემოციებით მივიღეთ ინფორმაცია ჩვენი ქალაქის მკვიდრის, მეწარმე კატოვიცელი 
Bogdana Pietrzaka საქართველოს საპატიო კონსულად დანიშვნასთან დაკავშირებით, რის შესახებაც კატოვიცეს 
პრეზიდენტმა ბატონმა Marcin Krupa პირველმა გამოუცხადა საზოგადოებას მიმდინარე წლის 19 მაისს. ქალაქ კატოვიცეს  
პრეზიდენტის ვებგვერდზე განთავსებული ინფორმაციიდან ნათლად ჩანს, რომ ის მტკიცედ უჭერს მხარს მეწარმის 
კანდიდატურას. ვეთანხმებით მოსაზრებას, რომ საპატიო კონსულის დანიშვნა წარმოადგენს შანსს რეგიონისთვის, 
რომელიც მით უფრო დიდია, რაც უფრო მეტი პატივისცემით და ნდობით სარგებლობს კონსული რეგიონის მკვიდრთა 
მხრიდან. 
 
სწორედ ამიტომ მოგმართავთ ღია წერილით და გთხოვთ, რომ ეცადოთ დაარწმუნოთ საქართველოს საპატიო კონსული 
თავი შეიკავოს შედარებით მცირე საცხოვრებელი უბნის (96 ბინა) აშენების გეგმისგან. ახალი უბანი კატოვიცეს რაიონ 
ბუროვიეცში დაბლოკავს სამომავლოდ Katowice-Sosnowiec საქალაქთაშორისო  საველოსიპედო მარშრუტის გაყვანის 
შესაძლებლობას. ასევე გთხოვთ დაარწმუნოთ ის,  რომ გაყიდოს (საბაზრო პირობებით) მის საკუთრებაში არსებული 
მიწის ნაკვეთი საზოგადოებრივი მიზნებისთვის. Katowice-Sosnowiec საველოსიპედო მაგისტრალი არის ძალიან 
მნიშვნელოვანი პროექტი მთელი მაკრორეგიონისთვის, რომელშიც საქართველოს კონსული შეასრულებს თავის 
ფუნქციებს. სამწუხაროდ, ჩვენს თხოვნაზე, რომლითაც უშუალოდ მივმართეთ მას  მიმდინარე წლის 9 იანვარს, მეწარმემ 
არ გვიპასუხა (დანართშია თხოვნა თარგმნილი ქართულ ენაზე). 
 
ურბანისტების ზოგადი მოსაზრებით (https://www.zielony-burowiec.pl/opinie-urbanistyczne.html) საქართველოს საპატიო 
კონსულის მიერ დაგეგმილი ყოფილი სარკინიგზო ხაზის ადგილზე საცხოვრებელი ფართის მშენებლობა ძალიან 
საზიანო იქნებოდა ჩვენი ქალაქის მდგრადი განვითარებისთვის და პრაქტიკულად დაბლოკავდა ამ ადგილზე 
საველოსიპედო ბილიკის დაგებას. ამასთაბ დაკავშირებული საზოგადოებრივი კამპანია ძალზედ გახმაურებულია ჩვენს 
რეგიონში. ის უკვე ერთი წელია გრძელდება, გამოქვეყნებულია რამდენიმე ათეული პუბლიკაცია, მაგრამ ბოლო დროს 
მოვლენები, როგორც ჩანს, მოსახლეობისთვის არასწორი მიმართულებით ვითარდება. ქალაქის პრეზიდენტმა და ქალაქ 
კატოვიცეს საბჭომ მიმდინარე წლის 9 მაისს მრავალი ჟურნალისტისა და მოსახლის აზრით მიიღო უპრეცედენტო 
გადაწყვეტილება, რიგგარეშე სხდომაზე გაიცა  თანხმობა საცხოვრებელი უბნის აშენებაზე (https://www.zielony-
burowiec.pl/glosowanie-rady-miasta.html). საკმარისია ითქვას, რომ თანხმობა მიიღეს კატოვიცის საბჭოს მე-3 სხდომაზე, 
რომელიც მოწვეულ იქნა  ორი ოპოზიციური საბჭოს წევრის ქვეყანაში არყოფნის დროს და ერთი დამოუკიდებელი 
მრჩეველის მიერ პოზიციის შეცვლის შემდეგ. მანამდე კი, მეწარმის გეგმების მხარდაჭერისას, გამოყენებული იყო ისეთი 
უსიამოვნო მეთოდები, როგორიცაა ქალაქის პრეზიდენტის მოადგილის წერილის საჯაროდ წაკითხვა სხდომაზე 
საკრებულოს კენჭისყრამდე, რომელშიც აღნიშნული იყო პროკურატურაში მოხსენების წარდგენის აუცილებლობა  
მეწარმის ინვესტიციის წინააღმდეგ პროტესტის შემთხვევაში. 
 
რაც მთავარია აპრილში მეწარმემ და ამჟამად საქართველოს საპატიო კონსულმა კატოვიცეში, ყოფილი სარკინიგზო 
ხაზის მიმდებარე ნაკვეთის ყიდვის შეთავაზებაზე უარი განაცხადა. შეთავაზება  გააკეთა ადგილობრივი 
საველოსიპედო ბილიკების გაყვანაზე პესუხისმგებელმა რეგიონულმა საჯარო დაწესებულებამ,  ზემო სილეზიურ-
ზაგლების მიტროპოლიამ (GZM).  სამწუხაროდ, მეწარმემ მიწის საზოგადოებრივი მიზნებისთვის გაყიდვაზე უარი 
თქვა. 
 
შესაძლოა, ახლა, როდესაც მეწარმემ მიიღო საჯარო ფუნქცია და თავისი ქცევით აყალიბებს არა მხოლოდ საკუთარი 
კომპანიის იმიჯს, არამედ ქვეყნის იმიჯსაც, ის დააყენებს რეგიონის მოსახლეობის საზოგადოებრივ  ინტერესს ერთ-ერთ 
მიმდინარე ბიზნეს პროექტზე მაღლა.  საუბარია სახელმწიფო ხაზინის საკუთრებაში არსებული სარკინიგზო მიწების 
ნებაყოფლობით გაყიდვაზე საბაზრო პირობებით, ხელსაყრელი ფასით, რომელიც დადგინდება მოლაპარაკებების 
საფუძველზე და ასევე იმ რეგიონის სიკეთეზე, სადაც მას საპატიო კონსულის ფუნქცია აქვს. 
 
შესაძლოა, ქალბატონი მხარდაჭერა იყოს მოსახლეობისათვის უკანასკნელი იმედი Katowice-Sosnowiec საველოსიპედო  
ბილიკის დიდი პროექტის განხორციელებაში, ამიტომ გვსურს მადლობა გადაგიხადოთ დახმარებისთვის და 
გამოვხატოთ ჩვენი პატივისცემა. 
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